
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Datum: 7 november 2023 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
Namen en fracties stellers van de vragen:  
 
Machiel Crielaard, Leefbaar 3B 
 
Onderwerp: 
Aangeboden zorg in de Snip 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. In hoeverre is/was het college op de hoogte van het voornemen om voor 
de zorgwoningen in de Snip alleen in te zetten op de zorgbehoefte rond 
dementie? 

2. Wanneer is besloten om voor de zorgwoningen alleen te kiezen voor de 
zorgbehoefte rond dementie? Waar is dit spoor anders gaan lopen? 

3. Wie heeft de verwachting gewekt dat hier ook voor andere doelgroepen 
met zorgbehoeften woningen komen? Lag dat alleen bij de ontwikkelaar of 
is hierover ook vanuit de gemeente gecommuniceerd? 

4. In hoeverre kan het college en/of de gemeenteraad sturen in het type 
zorg(aanbieders) bij nieuw te bouwen zorgwoningen? 

5. Is de gemeente op andere locaties wel bezig met het realiseren van 
woningen ten behoeve van andere doelgroepen met een zorgbehoeften, 
zoals onder meer woningen voor mensen met het syndroom van Down? 

• Zo ja, waar? 
• Zo nee, is het college van mening dat meer woningen nodig zijn 

voor een brede doelgroep aan inwoners met een zorgbehoefte? 
Welke stappen gaat het college ondernemen om dit te realiseren? 

Toelichting: 
Leefbaar 3B heeft vernomen dat de 11 zorgwoningen die in de nieuwe Snip komen enkel 
bestemd worden voor mensen met dementie. Leefbaar 3B onderschrijft het belang van 
voldoende zorgwoningen voor mensen met dementie. Tegelijkertijd heeft onze fractie 
meerdere signalen van inwoners ontvangen die in de veronderstelling waren dat de 
zorgwoningen bestemd werden voor een bredere doelgroep zoals zorgwoningen voor 
mensen met het syndroom van Down. Onze fractie wil weten hoe het kan dat inwoners 
jarenlang in deze veronderstelling waren. Ook in eerdere beeldvormingen is gesproken 
over een horecafunctie met werk voor mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Dit 
wekte een suggestie richting de gemeenteraad dat hier voor en bredere doelgroep 
zorgwoningen gerealiseerd gingen worden. Leefbaar 3B wil daarom van het college 
weten wanneer het spoor anders is gaan lopen en welke rol de communicatie vanuit de 
gemeente heeft gespeeld waar het gaat om verkeerde verwachtingen die zijn gewekt. 
 
Het vastgestelde bestemmingsplan is helder. Artikel 1.64 maakt duidelijk dat de 
ontwikkelaar zorgwoningen kan realiseren voor mensen met een zorgindicatie die 
intensieve ondersteuning nodig hebben. Binnen dat kader kan en mag de ontwikkelaar 
sec kiezen voor dementiezorg, maar dan wil de fractie van Leefbaar 3B wel weten welke 
sturingsmogelijkheden de gemeente heeft om te zorgen dat er voldoende zorgwoningen 
komen voor een bredere doelgroep en welke ontwikkelingen in de toekomst nog gaan 
plaatsvinden waar het gaat om nieuw te bouwen zorgwoningen. 

 


